
Verleden, vanzelfsprekend! Ons genootschap draagt niet
voor niets zijn naam. Het grijpt terug naar die overoude waar-
den, die door Rotterdam's strijd heen bleven. Bleven be'waard'.
Het Roterodamum van nu houdt ze nog steeds in ere en doet
een beroep op allen, die in onze regio wonen of werken, te
steunen wat ons bestuur in stand wil houden uit vervlogen
dagen, niet om het verleden om zijns zelfs wil, maar om dat
gepassioneerde heimwee naar vroeger mee te nemen, in heden-
daagse vormen uitgedrukt.

Aan het eind van het verslagjaar bedroeg het aantal leden
en donateurs 3023, hetgeen betekent dat het in 1977 iets is toe-
genomen en er aan de geringe teruggang van de laatste jaren
een halt is toegeroepen. Een duidelijk succes voor ons bestuurs-
lid mr. W. F. Lichtenauer, die er veel tijd en moeite aan be-
steedt het ledental op peil te houden.

In de loop van het jaar trad drs. J. van Herwaarden af als
bestuurslid. Het bestuur is er verheugd over dat hij in het be-
stuur van de Stichting Historische Publicaties Roterodamum,
waar hij veel werk verzet, zitting blijft houden. In de ontstane
vacature zal in de komende jaarvergadering worden voorzien.

De activiteiten van ons genootschap waren ook in dit jubi-
leumjaar weer vele. Van de zijde van de leden bestond hier-
voor in het algemeen veel belangstelling; zelfs de jaarvergade-
ring, die op 28 februari op het m.s. 'Jan Backx' werd gehou-
den, trok wat meer leden dan voorgaande malen. In deze bij-
eenkomst werden de notulen van de in 1976 gehouden jaarver-
gadering alsmede de gebruikelijke overzichten van secretaris
en penningmeester goedgekeurd; er werd een nieuwe kascom-
missie benoemd, bestaande uit de heren H. Hoyer, H. H. Kragt
en G. C. Teunissen, met als plaatsvervangers de heren H. J. A.
Adriaansz, F. H. de Regt en ir. J. C. Werkman. De contributie
voor 1978 werd vastgesteld op f 20.—, doch de aanwezigen
machtigden het bestuur deze bijdrage, indien nodig, te verho-
gen tot f 25.—. De heer A. M. Meyerman, die aan de beurt van
aftreden was, werd met algemene stemmen tot bestuurslid her-
kozen.

De aftredende ledenadministrateur J. Perdijk werd door
voorzitter en penningmeester veel lof toegezwaaid. Hem werd
het lidmaatschap voor het leven aangeboden. Daarop stelde de
voorzitter diens opvolgster, mevrouw C. M. Kleinepier, aan de
aanwezigen voor.
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